

Protokoll från U-sektion

Plats: Bergslätt

Tid: Söndag 1 oktober 2023 klockan 18:00

Närvarande: Jonas, Maria A, Sofia, Melissa, Maria L

§ 1 Mötet öppnas

Mötet öppnas.

§ 2 Dagordningens godkännande

Dagordningen godkänns.

§ 3 Val av justerare

Sofia Sandberg väljs till justerare.

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll fr styrelse

Ungdomssektionens protokoll

- Idrottsskola: TVH har meddelat att de gärna sponsrar kommande idrottsskola, foto till sponsorer har ej delats ut – Melissa kollar upp med detta med Johnny
- Sarg – Jonas kikar fortsatt på inköp av sarg, sarg kostar ca 85 tkr så man kikar på om man ev kan försöka få sponsorer som kan bidra till inköp

Styrelsens protokoll

- Viktor J har meddelat att han slutar som tränare för herr
- Föreningen har god ekonomi
- Städdag ska anordnas på Bergslätt den 14 oktober kl 10
- SJB arena ska förses med 9-manna linjer

§ 5 Ungdomsavslutning

Sofia och Maria L ska rodde med förberedelser inför ungdomsavslutning.

Att fixa:

- Inköp av priser – Stäm av om alla lag rapporterat in hur många priser som ska köpas in i respektive lag
- Inköp av mat – stäm av om Åse kan fixa detta
- Bokning av hallen samt Stallbacken – kolla med Mattias J om bollhallen är bokad
- Konferencier - Kristoffer har tackat nej, ngn annan får tillfrågas
- Gåva till ledare – Jonas kollar detta med styrelsen
- Skicka ut uppdaterad information till ledarna om avslutningen.

§ 6 Försäljning Ravelli

Försäljning pågår fram till 9 oktober – Maria skickar ut påminnelse i lagen om att försäljningen är i slutspurten.

§ 7 Uppstartsträff yngsta lag

Melissa, Jonas och Mattias J ansvarar för detta.

Uppstartsträff för nya lag planeras att hållas nu innan vintern. Upplägget är tänkt att man ska ha en träff där ungdomssektionen antingen medverkar vid en träning i nystartade lag eller bjuder in till en träning i en åldersgrupp där lag ej startats – man genomför en träning med efterföljande föräldramöte där man presenterar föreningens verksamhet. Förhoppningen är att vara ett stöd och ge en bra grund för nya ledare eller bidra till att nya lag startar upp där lag saknas.

§ 8 Utdrag ur belastningsregistret

Melissa, Jonas och Mattias J ansvarar för detta.

Det finns ett 20-tal som inte lämnat in utdrag. Ungdomssektionen beslutar att de som inte lämnat in ska kontaktas.

§ 9 Nya matchställ

Maria A och Jonas ansvarar för detta.

Föreningen har bytt leverantör av matchställ. Tidigare har samma typ av ställ köpts in under flera år för att underlätta att kunna komplettera ställ som inte är kompletta samt underlätta att byta ställ mellan lag där behov finns av större/mindre ställ för enstaka spelare mm. Upplägg med att köpa in samma typ av ställ under flera år önskar ungdomssektionen fortsätta med. Inventering av lagens ställ ska göras och skrivelse ska tas fram till styrelsen om att man önskar fortsätta med samma upplägg som innan.

§ 10 Resa till Göteborg

Jonas informerar om att inbjudan till en resa till Gbg för att besöka Häcken och titta på deras verksamhet kommer att komma ut och det är först till kvarn som gäller.

§ 11 Problematik pojklag

Melissa, Jonas och Mattias J ansvarar för detta.

Jonas har blivit kontaktad gällande problematik i lag pojkar födda 14 och 15 – nuvarande ledare vill dela laget och det medför att pojkar födda 15 eventuellt kommer att sakna ledare. Jonas har meddelat att ungdomssektionen kan bistå med att medverka på ett föräldramöte och diskutera frågan.

§ 12 Nästa möte

Nästa möte 29 oktober kl 19.00.

§ 13 Övriga frågor

Inga övriga frågor.

Vid pennan

Maria Andersson